
Z3/2018 Zápis
27.6.2018 Č. 3

ze zasedání Zastupitelstva Města Velké Opatovice, které se konalo ve středu 27.6.2018
v 17:00 hodin v zámeckém sále

Přítomno: 15
Omluveni: 2 (Mgr. Magda Kolářová, Jakub Hrbata, DiS.)

Program:
1. Zahájení
2. Přivítání přítomných
3. Schválení programu jednání
4. Jmenování ověřovatelů zápisu
5. Schválení zápisu zjednání zastupitelstva města dne 25. 4. 2018
6. Zpráva o činnosti rady města za období od 23.4. 2018 do 4. 6. 2018
7. Finanční situace města k 20. 6. 2018
8. Daňová výtěžnost k 31. 5. 2018
9. Závěrečný účet 2017
10. Dodatek k veřejnoprávní smlouvě o poskytnutí dotace TJ Sokol V. Opatovice
11. Koupě pozemku parc. Č. 1895/38 v k.ú. Velké Opatovice
12. Prodej pozemku parc. Č. 38 1/1 v k.ú. Bezděčí u Velkých Opatovic
13. Souhlas se vznikem pracovněprávního vztahu
14. Zpráva o činnosti městské policie za duben a květen 2018
15. Výroční zpráva VÁS vodárenská a.s. za rok 2017
16. Určení počtu členů zastupitelstva pro volební období 2018-2022
17. Obecně závazná vyhláška č. 1/2018
18. Různé
19. Diskuse
20. Závěr
Technická poznámka — Hlasování — pro — proti — zdržel se hlasování
Technická poznámka — číslování usnesení: číslo zápisu/rok/bod jednání

Ad 1.2) Zahájení, přivítání přítomných
Schůzi v 17:00 hod zahájila pí starostka, přivítala přítomné. Třetí jednání zastupitelstva

města v roce 2018 bylo svoláno v souladu se zákonem č. 128/2000 Sb., o obcích za
přítomnosti 15 členů zastupitelstva města, tzn., že je přítomna nadpoloviční většina členů a
tím je zastupitelstvo města schopno právoplatně se usnášet. Omluveni jsou Mgr. Magda
Kolářová, p. Jakub Hrbata, DiS. Zapisovatelkou je určena pí Jitka Látalová, pracovnice MěU
Velké Opatovice

Ad 3) Schválení pro2ramu iednání
pí starostka seznámila přítomné s podrobným programem jednání MZ dne 27.6.2018

Usnesení: 3/2018/3: Zastupitelstvo města schvaluje program MZ dne 27.6.2018.
Hlasování: 15—0—0

Ad 4) Jmenování ověřovatelů zápisu
pí starostka — ověřovatele zápisu jmenuji Mgr. Evu Ondrovou a p. Aloise Kaderku
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Usnesení: 3/2018/4: Zastupitelstvo města schvaluje ověřovatele zápisu Mgr. Evu Ondrovou a
p. Aloise Kaderku
Hlasování: 15—O—O

Ad 5) Schválení zápisu z jednání zastupitelstva města dne 25.4.2018
pí starostka — zápis a usnesení č. 2 zjednání zastupitelstva města ze dne 25.4.2018 byl

schválen ověřovateli Mgr. Magdou Kolářovou a p. Leošem Zemánkem

Usnesení: 3/2018/5: Zastupitelstvo města schvaluje zápis a usnesení č. 2 z jednání MZ dne
25.4.2018 bez připomínek
Hlasování: 15—0—0

Ad 6) Zpráva o činnosti rady města za období od 23.4. do 4.6.2018
pí starostka - materiály zastupitelé obdrželi v elektronické podobě. Některé body jednání

MR pí starostka objasnila:

1) V posledních měsících bylo vypsáno několik veřejných zakázek a já bych Vás chtěla
informovat o jejich průběhu:
Nový územní plán města Velké Opatovice vysoutěžila společnost Atelier AURUM s.r.o.,
Pardubice za cenu realizace zakázky ve výši 598 000,-- Kč bez DPH.
Rekonstrukce ul. Bahna, vysoutěžila společnost STRABAG a.s., Praha 5 za cenu realizace
zakázky ve výši 3 289 526,-- Kč bez DPH.
Bylo zrušeno výběrové řízení na akci „Rekonstrukce tělocvičny, šaten a umýváren ZS Velké
Opatovice“ z důvodu výše podaných cenových nabídek, které přesáhly limit pro zadávání
zakázek mimo režim zákona 134/2016 Sb., tedy byly podány nabídky přesahující 6 mil. Kč.
Zároveň rada rozhodla vypsat toto výběrové řízení znovu s ohledem na výši zakázky v režimu
zákona č. 134/2016 Sb. o zadávání veřejných zakázek.
Dále byly vypsány ještě 2 zakázky, a to Novostavba parkovacích ploch ul. Dlouhá, nám. Míru
a Novostavba chodníku a veřejného osvětlení ke hřbitovu. Na tyto zakázky nebyly podány
nabídky, rada města se rozhodla tyto zakázky vypsat znovu s posunutím termínu realizace.
Dále byla minulý týden vypsána zakázka na opravu fasády zámlcu. Termín pro podání nabídek
je do 2.7.2018

2) Dne 21.5.2018 se rada města seznámila s výsledkem konkursního řízení na místo ředitele
ZS Velké Opatovice. Rada města jmenovala na toto místo Mgr. Kann Petrželkovou, která
byla dle doporučení konkursní komise navržena na první místo z možných uchazečů

3) Rada města schválila pověřence pro ochranu osobních údajů jak pro svůj úřad, tak i pro své
příspěvkové organizace, tj. Zš a 2 Mš. Pověřencem byla určena paní Ing. Veronika
Zouharová

4) Rada města projednala žádost naší zásahové hasičské jednotky, o pořízení nového vozila
pro zásahy s tím, že by se dosavadní vozidlo Tatra CAS 32, jehož stáří je 33 let a město má
toto vozidlo v majetku 9 let. Rada schválila podání žádosti o poskytnutí dotace z rozpočtu
ministerstva vnitra na rok 2019 na pořízení nového zásahového vozidla. Jednalo by se o
nákup vozidla Tatra CAS 20 T 815. Dotace je ve výši 70%, maximální výše dotace je výši 2,5
milKč
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5) V radě města bylo projednáno nové výběrové řízení na obsazení pracovního místa strážníka
městské policie. Dosavadní strážník paní Michaela Reiblová podala výpověď ze svého

pracovního poměru ke dni 3 1.7.2018. Dnes probíhá výběrové řízení a na toto pracovní místo
máme 3 uchazeče. Výsledek zatím není znám

p. Strnad - kupní smlouva č. Cl 8023C/1 8 uzavřená mezi Městem Velké Opatovice a CEMEX
Cement, s.r.o. a pověřuje starostku podpisem smlouvy, o co se jedná?

pí starostka — odběr zboží — betonárka

p. Strnad - výměna oken a stavební úprava s tím související v části objektu správy ul.
Mládežnická ve výši Kč 250.000,-

Ing. šafář — zakázku prováděla fl VPO Protivanov

p. Strnad — informace o jednání ve věci zpracování PD na cyklostezku

pí starostka — poslední schůzka proběhla v únoru, kde se projednávala např. technologie
povrchu, šířka a provoz na cyklostezce. Bude se vykupovat pozemek (pí Kantůrková), altán
nezabere tolik místa, byl zaslán nákres napojení Jevíčka a V.0. Další schůzka bude probíhat
zítra bez naší účasti (nebyli jsme pozváni omylem), p. starosta z Jevíčka nás bude informovat,
stále se připravuje PD

p. Strnad — varianta 1. návrhu rekonstrukce objektu bývalých WC na veřejné WC a rozvodnu
E-ON, kolik to bude stát?

pí starostka — prozatím rozpočet nemáme, jedná se o opravu a rekonstrukci veřejného WC
v rámci zámecké zdi. V minulosti bylo domluveno s E-ON, že na jedné straně bude
trafostanice a na druhé WC, projekt a rozpočet se vytváří

p. Strnad — investiční komise: doporučení členů opravit chodník u starého hřbitova

pí starostka — jednání na SÚS ve věci rekonstrukce silnice 11/372 bude probíhat zítra,
pravděpodobně nám bude předložena studie a měli bychom být seznámeni s termíny a
harmonogramem, potom bude rada projednávat variantu opravy chodníku před rekonstrukcí
silnice nebo v rámci opravy

p. Strnad oprava mostní konstrukce VO-M003

pí starostka — Ing. Klusáček vytvořil kompletní projekt, který se řeší na odboru dopravy
v Boskovicích, kdy tento byl schválen a připravuje se PD

p. Strnad — byly objednány 3 bannery k oslavám 100 let vzniku republiky a 710 let města,
kolik to stálo?

pí starostka — dohledám a pošlu
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p. Strnad — cenová nabídka ve výši Kč 20.000,- cesta pro pěší v zámeckém parku, co si mám
představit?

pí starostka — cestičky od zadní brány po pravé a levé straně, řešíme stížnosti od občanů, že
jsou ve špatném stavu. Požádala jsme projektanta Ing. Nováka, aby se na ně podíval a zvolil
vhodnou variantu opravy

Ing. Šafář — je hotovo geodetické zaměření, vytyčení nových chodníků, která se od stávající
osy liší max. 1 — 1,5 m z důvodu uložení inž. sítí. Včera proběhlo jednání s památkovým
ústavem, zda bude souhlasit s posunutím osy chodníků

p. Strnad — bude se zde provádět i zimní údržba?

pí starostka — technologie povrchu bude dána až Po geologickém průzkumu, o zhmií údržbě
prozatím neuvažujeme

p. Strnad — odstranění grafity z některých objektů v majetku města

pí starostka — řešili jsme dva objekty: autobusová zastávka u P — D a zdravotní středisko

p. Strnad — MR schválila nabídka ÚZSM na odkup pozemku p.č. 93/15 8 m2 (Paprsek) a
v další MR toto zamítla

p. tajemník — dostali jsme od ÚZSVM nabídku, abychom odkoupili pozemky, o které nemá
stát zájem. Jedná se o 8 m2 příjezdové cesty do Paprsku, o toto jsme projevili zájem a od
UZSVM jsme obdrželi informaci, že toto neposkytuje zdarma, ale za úplatu

pí starostka — pozemek je rozdělena p.č., my jsme schválili 93/15 8 m2, o ostatní parcely
nemáme zájem. Bylo nám např. nabídnuto kus zahrady v Paprsku

p. Strnad — vysprávka komunikace k zámeckému parku

pí starostka — bude dokončeno příští týden (polámal se stroj)

p. Strnad —je možno předložit informace zjednání bezpečnostní rady v Boskovicích?

pí starostka — zápis přepošlu

p. Strnad — instalace rozvodů kabelové televize a internetu v jednotlivých objektech areálu ul.
Mládežnická č.p. 430

pí starostka — ubytovna, soc. byty, administrativní budova, vše bude internet přes kabelovou
televizi

p. Strnad — jednání se zástupci kabelové televize
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pí starostka — jednalo se o navýšení ceny nadstandartního balíčku, nainstalování zařízení do
školy v rámci přechodu na DVB-TV2. V červencovém zpravodaji o tomto vyjde článek

Usnesení: 3/2018/6: Zastupitelstvo města bere na vědomí předložené zápisy a usnesení RM
Č. 8 až 11/2018 a schvaluje činnost rady od 25. 4. do 4.6.2018
Hlasování: 15—O-O

ad 7) Finanční situace města k 20.6.2018
pí starostka - finanční situace města k 20.6.2018 byla zaslána zastupitelům elektronicky.

Peněžní zůstatky na běžných účtech ke dni 20.6.2018 činily 33284259,82 Kč.
Nesplacený úvěr k 20.6.2018 činil 6 333 350,00 KČ.

Usnesení: 3/2018/7: Zastupitelstvo města bere na vědomí fmanČní situaci města ke dni
20.6.2018
Hlasování: 15—O—O

Ad 8) Daňová výtěžnost k 31.5.2018
pí starostka - podklady k daňové výtěžnosti k 31.5.2018 byly zaslány zastupitelům

elektronicky.

Stav výběru daní k 3 1.5.2018 byl ve výši 18 569 265,07 Kč. Ve srovnání se stejným obdobím
loňského roku jde o navýšení o částku 2 094 003,23 KČ. Jedná se především o zvýšený příjem
daně z přidané hodnoty za leden až květen ve výši 1 341 103 Kč a zvýšený příjem daně
z příjmu FO o 627 302 Kč.

Usnesení: 3/2018/8: Zastupitelstvo města bere na vědomí daňovou výtěžnost Města Velké
Opatovice k 31.5.2018
Hlasování: 15—0—0

Ad 9) Závěrečný účet za rok 2017
pí starostka - podklady k Závěrečnému účtu města za rok 2017 obdrželi zastupitelé

elektronicky.

Předám slovo vedoucí FSO paní Jitce Moučkové, aby nás s tímto bodem seznámila.

pí Moučková - schválení závěrečného účtu obcí probíhá na základě zákona č.250/2000 Sb., o
rozpočtových pravidlech územních rozpočtů, * 17. Závěrečný účet musí obsahovat:

- údaje o plnění rozpočtu příjmů a výdajů v plném členěni podle rozpočtové skladby, údaje o
hospodaření s majetkem a o dalších finanČních operacích, včetně tvorby a použití peněžních
fondů v tak podrobném členěni a obsahu, aby bylo možné zhodnotit finanční hospodaření
územního samosprávného celku nebo svazku obcí a jimi zřízených nebo založených
právnických osob.
- vyúčtování finančních vztahů ke státnímu rozpočtu, rozpočtům krajů, obcí, státním fondům,
národnímu fondu a jiným rozpočtům a k hospodaření dalších osob
- Zprávu o výsledku přezkoumání hospodaření



-6-

Návrh závěrečného účtu byl zveřejněn včetně zprávy o výsledku přezkoumání hospodaření od
6.6.2018 na elektronické desce v plném rozsahu na úřední desce v užším rozsahu. Občané
mohli uplatnit připomínky písemně do 22.6. — žádné jsme neobdrželi — nebo ústně dnes při
projednávání.

Schválený závěrečný účet města za rok 2017 bude zveřejněn na webových stránkách města
v oddíle Finance města až do doby schválení závěrečného účtu města za následující
rozpočtový rok.

Usnesení: 3/2018/9: Zastupitelstvo města schvaluje a souhlasí s celoročním hospodařením
města a schvaluje závěrečný účet města za rok 2017 včetně Zprávy o výsledku přezkoumání
hospodaření města Velké Opatovice za rok 2017 bez výhrad
Hlasování: 15—0—0

Ad 10) Dodatek k veřejnoprávní smlouvě o poskytnutí dotace TJ Sokol Velké Opatovice
pí starostka - podklady k tomuto bodu obdrželi zastupitelé elektronicky. Předám slovo

vedoucí FSO paní Jitce Moučkové, aby nás s tímto bodem seznámila.

pí Moučková — dne 24.5.2018 obdrželo město žádost TJ Sokol Velké Opatovice — fotbalový
oddíl o mimořádnou dotaci ve výši 40.000,--Kč na účel: Uspořádání 12. ročníku turnaje
mládeže Spíďa Cup spojeného s beneflčním zápasem velkoopatovických odchovanců proti
výběru internacionálů ČR — 18.8.2018.
Zádost byla předána členům finančního výboru. Jednotliví členové navrhli dotaci schválit ve
výši, která byla zprůměrována na konečných 24 tisíc Kč.
Rada na svém jednání dne 4.6.2018 žádost posoudila a navrhuje zastupitelstvu schválit částku
28.000,--Kč.
Nevyčerpané dotace z celkově možné rozpočtované částky I .200.000,--Kč jsou ve výši
13.900,--Kč. V případě schválení částky vyšší, je třeba upravit rozpočet v částce, která bude
potřeba — 14.1 00,--Kč.

Usnesení: 3/2018/10: Zastupitelstvo města schvaluje veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí
dotace č. 50/2018 mezi Městem Velké Opatovice a TJ Sokol z.s.
Hlasování: 13—0—2

Ad 11) Koupě pozemku p.č. 1895/38 v M. Velké Opatovice
pí starostka - Podklady k tomuto bodu obdrželi zastupitelé elektronicky.

ZM na svém jednání v loňském roce dne 1.11.2017 odsouhlasilo výkup části pozemku parc. č.
1895/2 v k.ú. Velké Opatovice pro potřeby budoucí stavby cyklostezky mezi městy Velké
Opatovice a Jevíčko. Pozemek se využije na přímé napojení mezi katastry měst a další část
pozemku se využije pro stavbu odpočinkové zastávky na této cyklostezce. Geometrické
zaměření stavby se provedlo až letos v květnu, a to na základě podkladů, které jsme získali od
projektanta stavby této cyklostezky. Dle jeho návrhu a pro splnění technických a specifických
podmínek stavby (rozhledové vzdálenosti apod.) je navrženo vykoupit 800 m2 dle přiloženého
nákresu

p. Ševčík —jedná se o stejný pozemek?
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pí starostka — čekalo se na projektanta, abychom věděli, kolik pozemku máme přesně
vykoupit, předtím se jednalo o hrubý odhad. Nákres je přiložen

Usnesení: 3/2018/11: Zastupitelstvo města Velké Opatovice schvaluje výkup části pozemku
parc. č. 1895/2 — orná půda, dle geometrického plánu pro rozdělení pozemku Č. 1249-
11108/2018 označené jako parcela č. 1895/38 dosud zapsáno u Katastrálního úřadu pro
Jihomoravský kraj, katastrální pracoviště Boskovice na listě vlastnictví ě. 1254 pro obec a
katastrální území Velké Opatovice, od prodávající paní Ivany Kantůrkové, bytem Palackého
627/30, Předměstí, 571 01 Moravská Třebová, za cenu celkem Kč 40.250,--, přiČemž cena
1 m2 pozemku činí 50,-- KČ. Veškeré náklady spojené s realizací kupní smlouvy uhradí město
Velké Opatovice. Zastupitelstvo města Velké Opatovice ukládá starostce města Velké
Opatovice uzavřít jménem města kupní smlouvu a podat příslušnému katastrálnímu úřadu
návrh na vklad vlastnického práva podle této smlouvy do katastru nemovitostí
Hlasování: 14-0—1

Ad 12) Prodej pozemku p.Č. 381/1 v k.ú. Bezděčí u Velkých Opatovic
pí starostka - písemný materiál k tomuto bodu obdrželi zastupitelé elektronicky.

Dne 20.04.2018 požádala majitelka pozemku parc.č. 28— zastavěná plocha a nádvoří, jehož
součástí je dům č.p. 24 v k. ú. Bezděčí u Velkých Opatovic o odkoupení části sousedního
pozemku parc. č. 381/1 - ostatní plocha, ostatní komunikace a navrhla dvě varianty odkupu
části tohoto pozemku.
K předložené žádosti se negativně vyjádřili vedoucí odboru finančně správního, odboru
správy majetku města a odboru technického-hospodářského. Pozemek se nachází ve středu
místní části, je dobře přístupný ze dvou stran ze stávajících místních komunikaci. Při
provádění staveb v této místní části je městem využíván ke skladování materiálu, v zimním
období při velké sněhové nadílce je na pozemku deponován sníh z místních komunikací ze
středu obce. Vedoucí správy majetku města rovněž poukazuje na rezervu pro uložení
inženýrských sítí.
Vzhledem k uvedeným skutečnostem Rada města Velké Opatovice na svém zasedání dne
21.05.2018 neschválila zveřejnění záměru na prodej části tohoto pozemku z důvodu jeho
možného využití pro potřeby města (U 10/2018). Možnost zřídit parkovací stání nebo
příjezdovou cestu bude řešeno s příslušným odborem úřadu

Mgr. Bělehrádek — je vyjádření OS Bezděčí?

pí starostka - ano

Usnesení: 3/2018/12: Zastupitelstvo města Velké Opatovice neschvaluje prodej časti
pozemku parc. č. 381/1 — ostatní plocha, ostatní komunikace zapsaného u Katastrálního
úřadu pro Jihomoravský kraj, katastrální pracoviště Boskovice na listě vlastnictví č. I pro obec
Velké Opatovice a katastrální území Bezděčí u Velkých Opatovic, paní Veronice Nekvindové,
bytem Flelceletova 241/1 6, Brno z důvodu jeho možného využiti pro potřeby města a ukládá
starostce města Velké Opatovice písemně informovat žadatelku o koupi pozemku o usneseni
zastupitelstva města k předmětné záležitosti
Hlasování: 15—0—0

V 17:45 hod odešel p. Petr Prosser
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Ad 13) Souhlas se vznikem pracovněprávního vztahu
pí starostka - podklady k tomuto bodu obdrželi zastupitelé elektronicky.

Předám slovo vedoucí FSO paní Jitce Moučkové, aby nás s tímto bodem seznámila.

pí Moučková - S účinností od 1.1.2018 se změnil zákon o obcích a byla doplněna pravomoc
zastupitelstva v ~ 84, odst. 2) mimo jiné o následující znění: p) vyslovovat souhlas se
vznikem pracovněprávního vztahu mezi obcí a členem zastupitelstva obce.

Protože s účinností od 1.1.2018 došlo k převodu zaměstnanců Služby města Velké Opatovice
s.r.o. a takovýmto zaměstnancem je pan Pavel Sevčík, musí MZ vyslovit souhlas se vznikem
jeho pracovněprávního vztahu. Vzhledem k tomu, že se v tomto případě nejedna o klasický
vznik nového pracovněprávního vztahu, ale jde o převod pracovněprávního vztahu, jsme toto
konzultovali s Mgr. Ondrovou, která doporučuje vyslovit souhlas se vznikem
pracovněprávního vztahu

p. ševčík — nebudu hlasovat

Usnesení: 3/2018/13: Zastupitelstvo města vyslovuje souhlas se vznikem pracovněprávního
vztahu mezi Městem Velké Opatovice a panem Pavlem Sevčíkem, který od 1.1.2018
vykonává tbnkci pracovníka infocentra a správce zámeckého sálu a kii~a
Hlasování: 13—0—1

Ad 14) Zpráva o činnosti městské policie za duben a květen 2018
pí starostka - podklady k tomuto bodu obdrželi zastupitelé elektronicky.

Usnesení: 3/2018/14: Zastupitelstvo města bere na vědomí předloženou zprávu městské
policie za měsíc duben a květen 2018
Hlasování: 14-0—0

Ad 15) V$roční zpráva VAS a.s. za rok 2017
pí starostka - písemný materiál obdrželi zastupitelé elektronicky.

Připomenu naši majetkovou účast. Vodárenská akciová společnost je vlastněna jediným
akcionářem, a to společností Svaz VKJVIO s.r.o.. Město Velké Opatovice je jedním z 15-ti
společníků s podílem 0,05%. VÁS a.s. měla za rok 2018 zisk ve výši 81 938 tis. Kč. Dle
schváleného rozdělení by měla být část ve výši 21 763 tis. Kč převedena na SVKMO s.r.o.,
jediného vlastníka, který by měl v letních měsících provést výplatu dividend. Náš podíl na
dividendech za rok 2017 činí částku 73 017 Kč. VÁS a.s. připravuje svoji Strategii, a to na
období 2019-2023

Usnesení: 3/2018/15: Zastupitelstvo města bere na vědomí Výroční zprávu VÁS a.s. za rok
2017
Hlasování: 14 - 0—0

Ad 16) Určení počtu členů zastupitelstvo pro volební období 2018 - 2022
pí starostka - písemný materiál obdrželi zastupitelé elektronicky.
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Dle * 67 zákona o obcích je nutné stanovit počet členů zastupitelstva obce nejpozději do 85
dnů přede dnem voleb do zastupitelstev v obcích. Volby jsou 5.— 6. října

Usnesení: 3/2018/16: Na základě ustanovení * 67 a * 68 zákona 128/2000 Sb. o obcích
Zastupitelstvo města Velké Opatovice stanovuje počet členů Zastupitelstva města Velké
Opatovice na další volební období tj. 2018 — 2022 na 17 členů zastupitelstva města
Hlasování: 14—0—0

Ad 17) Obecnč závazná vyhláška č. 1/2018
pí starostka - písemný materiál obdrželi zastupitelé elektronicky.

Předávám slovo tajemníkovi úřadu p. Strnadovi, aby nás s tímto bodem seznámil.

p. tajemník - na konci roku 2017 Zastupitelstvo města Velké Opatovice schválilo OZV Č.
5/2017 o nočním klidu. Na základě požadavku doplnění akcí je připravena nová OZV č.
1/2018, kterou se mění původní vyhláška.
Změna v čl. 2 — doplněni akce červenec
Verze OZV C. 1/2018
1. Noční klid je doba od 22. hodiny do 6. hodiny nebo doba kratší stanovena touto závaznou
vyhláškou
2. V místě konání níže uvedených kulturních a společenských akcí se doba nočního klidu
stanovuje následovně:

červenec
7.7.2018 — soukromá akce — město Velké Opatovice, doba nočního klidu se stanovuje od
3. do 6. hodiny dne následujícího
srpen
18.8.2018 — Spíďa Cup Velké Opatovice, doba nočního klidu se stanovuje od 2. do 6. hodiny
dne následujícího
25.8.2018 — 6. ročník Závodu s ruční koňskou stříkačkou Velká Roudka, doba nočního klidu
se stanovuje od 1. do 6. hodiny dne následujícího

p. Kafka — Pivní slavnosti jsou 6.7.2018

Usnesení: 3/2018/17: Zastupitelstvo města Velké Opatovice vydává a schvaluje Obecně
závaznou vyhlášku města Velké Opatovice č. 1/2018 o nočním klidu
Hlasování: 14-0—0

Ad 18) Různé
pí starostka - chtěla bych všechny pozvat na významné letní akce, které se konají v našem
městě. Jedná se o XI. ročník mezinárodní výstavy jiřin. Tato akce je opět 2 denní. V sobotu
25.8. bude oficiální zahájení a na neděli 26.8.2018 je připravený kulturní program. V sobotu
25.8.2018 je opět další ročník Cyklovýletu Okolo Malé Hané, který letos startuje z Borotína.
Zahájení je v 10:15 hod. A na sobotu 15.9.2018 je připravena velká oslava v našem městě na
počest 100 let od založeni Ceskoslovenského státu a 710 let od písemné zmínky našeho
města. Osobní pozvánky jste již obdrželi při zahájení zastupitelstva.
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pí starostka - další zasedání zastupitelstva proběhne 29.8.201 8 v sále SKP od 17:00 hod a
poslední zasedání zastupitelstva před volbami je naplánované na středu 26.9.2018 opět v sále
SKPod 17:00 hod

ad 19) Diskuse
p. Kafka — připomínka: v článcích ve zpravodaji i novinách by se měla uvádět pravda. V
článku o učilišti je uvedeno, že se jednatel zúčastnil pracovního zastupitelstva v únoru, což
není pravda

pí starostka toto nebylo vyjádření od nás

p. Kafka byl zde podepsán místostarosta

pí starostka — článek jsem také četla, bylo zde uvedeno, že nám předložil výpis, že na to má
fin, prostředky, což není pravda. Novinář nám nedal možnost, abychom se k článku vyjádřili

p. Kafka — připomínka k autobusové zastávce: bylo uvedeno, že poslední oprava byla před 32
lety, což není pravda. Je si potřeba prvně ověřit data nebo je tam neuvádět

Mgr. Bělehrádek — oprava byla provedena méně jak před 21 lety

p. Bárta — některé rozhovory jsme psali my, některé redaktor, čerpali ze zápisu z rady

p. Kafka — v zápisu určitě toto není napsáno, to samé jsou dotace od hasiču (toto mi potvrdil i
p. Kolář, radní, že si mohou hasiči požádat o dotaci z okresu, což také není pravda)

pí starostka — několikrát jsem se setkala s tím, že novináři napsali něco jiného, než jsem
uvedla. Než jde článek do tisku, tak si ho nechávám přeposlat ke kontrole

ad 20) Závěr
pí starostka poděkovala přítomným za účast a jednání MZ v 18:00 hodin ukončila

Jarosla“-B~%rta
místostarosfa
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